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Vanuit de schoolleiding 
Geachte ouder(s)/verzorger(s), beste leerlingen, 
De vakantie staat voor de deur. Afgelopen dinsdag en woensdag hebben we de diploma’s mogen uitreiken aan de ge-
slaagden van havo en vwo. De percentages geslaagden waren 78% havo, 84% atheneum en 90% gymnasium. Een mooi 
resultaat maar toch biedt dit nog ruimte voor verbetering.   
Ook de leerlingen in de andere leerjaren hebben inmiddels te horen gekregen of zij hun loopbaan in een hoger leerjaar 
kunnen vervolgen en welke afdeling dan het meest passend is. Het valt me op dat de resultaten van de laatste toets-
week soms nog voor verrassingen kunnen zorgen. Enerzijds positief want een ingezette eindsprint leidt tot een bevor-
derbaar rapport. Anderzijds negatief want er was eigenlijk geen reden tot zorg, maar de laatste toetsweek heeft dat 
beeld helemaal veranderd. Er ligt voor ons een opdracht om in de communicatie het verrassingselement te verkleinen. 
Daar hebben we goede en duidelijke afspraken over communicatie met elkaar voor nodig. Zodoende kunnen we de 
wederzijdse verwachtingen leren kennen en daar ook naar handelen.   
  
Komend schooljaar staan een aantal veranderingen op stapel die ik hier graag wil toelichten. Na een uitgebreide evalu-
atie bij de medewerkers is een aantal voorstellen gedurende het schooljaar besproken. In gesprekken met de leerlin-
genraad, de ouderraad en de medezeggenschapsraad is gecheckt hoe er naar deze voorstellen wordt gekeken en uit-
eindelijk is er instemming verleend op een aanpassing van het lesrooster van een 60 naar een 50 minutenrooster. Als 
gevolg hiervan kunnen we het aantal contactmomenten voor meerdere vakken uitbreiden. Dat betekent dat we ook 
een nieuwe lessentabel hebben gemaakt. In het rooster voor komend schooljaar zien jullie die aanpassingen meteen 
terug in de vorm van meer, maar kortere, lessen. Het lesrooster is daardoor ook veranderd.   
Daarnaast gaan we komend schooljaar werken met vier periodes. Deze worden steeds afgesloten met een toetsweek. 
Ieder vak is verplicht om in minstens drie van de vier toetsweken een toets te plannen. Zodoende kan het formatief 
handelen en evalueren in de tussenliggende weken goed vorm krijgen. Bovendien is er door het verhoogde aantal con-
tactmomenten vaker gelegenheid om (lastige) lesstof te herhalen en daar vragen over te stellen.   
Naast deze aanpassingen gaan we aan de slag met een aanpassing van het verzuimbeleid. Met name het te laat komen 
en ongeoorloofde afwezigheid zullen strikter worden opgevolgd.  
We denken met deze veranderingen de kwaliteit van onze lessen te verhogen en daarmee de ontwikkeling van de leer-
lingen positief te beïnvloeden. De uitgangspunten van de school zoals deze op de website staan, jij wordt gezien, jij 
bent aan zet en wij zijn wereldbewust, blijven hierbij leidend.   
 
Aan het eind van dit jaar nemen we afscheid van een aantal medewerkers. Zij vervolgen hun loopbaan elders en we 
danken hen hierbij heel hartelijk voor alle inzet voor onze school en hun leerlingen. Het betreft:  
Mevrouw Veringa (adjunct-directeur), de heer Verbunt (NE), de heer Abou Ayad (LO), de heer Piël (AK), de heer Denne-
bos (ML), mevrouw Sahlman (DU), mevrouw Lobbezoo (ondersteuning), mevrouw Jansen (NE), meneer Kop Jansen 
(NE) en meneer Hogenkamp (WI).  
  
Tot slot wens ik jullie een fijne vakantie. Geniet van de periode zonder lessen en huiswerk, voor je het weet is het al-
weer dinsdag 20 augustus en verwachten we jullie weer terug.   
Jack de Wilde   
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Agenda augustus/september 
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Stichting Leergeld 
In de bijlage is namens Stichting Leergeld een brief toegevoegd. 

Bericht vanuit de ouderraad 
Beste ouders,  
 
Met deze nieuwsbrief brengt de ouderraad van het MollerJuvenaat u op de hoogte van haar activiteiten en van de 
onderwerpen die in de ouderraad worden besproken.  
 
Enkele van de besproken punten in de ouderraad bijeenkomsten en activiteiten van de ouderraad in mei en juni 2024:  
 

• Tijdens de vergadering op 13 mei is met de directeur gesproken over onder andere de TOP programma’s, com-
municatie, vervanging van afwezige docenten en de tevredenheidsenquête.  

• De directeur heeft met de ouderraad de resultaten van de oudertevredenheidsenquête besproken. De ouder-
raad is gevraagd om, naar aanleiding van de uitkomst van de enquête, speerpunten op te stellen voor komend 
schooljaar. De ouderraad heeft de speerpunten gedeeld met de directeur. Op deze manier heeft de ouderraad 
de punten die ouders belangrijk vinden onder de aandacht kunnen brengen bij de schoolleiding.   

• Tijdens de vergadering op 26 juni is met de directeur gesproken over onder andere communicatie, het school-
feest, toetsen en de samenwerking tussen de ouderraad en de schoolleiding. Ook heeft de directeur een voor-
uitblik gegeven op het komende schooljaar.  

• De ouderraad en de directeur kijken terug op een goede samenwerking het afgelopen schooljaar. De ouderraad 
heeft de schoolleiding gevraagd en ongevraagd advies gegeven over onder andere het telefoonbeleid, commu-
nicatie en het les- en toetsrooster. De ouderraad heeft hierbij haar klankbord functie gebruikt. Tijdens de verga-
deringen heeft de ouderraad een positief kritische houding en is er voldoende ruimte om alle gewenste onder-
werpen met de directeur te bespreken. Hierbij is er een open en transparante communicatie. De directeur 
heeft aangegeven de gesprekken met de ouderraad waardevol te vinden. 

 
De ouderraad feliciteert alle geslaagden met het behalen van hun diploma! Zij ontvingen namens de ouderraad een 
presentje tijdens de diploma uitreiking. 
 
De ouderraad wenst iedereen een fijne zomervakantie! 
 
Indien u vragen of tips heeft voor de ouderraad, kunt u deze sturen 
naar: ouderraad@mollerjuvenaat.nl. 
 
Met vriendelijke groeten, 
De ouderraad van het MollerJuvenaat 
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Activiteitenweek  
Vorige week stond in het teken van activiteiten!  
Van de sportdag, tot uitstapjes naar Keulen en Lille.  
En van de Goede Doelendag tot het onvergetelijke  
ZOOMer Festival. 
 
De opbrengsten van de Goede Doelendag druppelen 
nog binnen. We hopen in de eerste nieuwsbrief van het 
nieuwe schooljaar het eindbedrag te kunnen delen. 
 
We zijn super trots op alle leerlingen die hun steentje 
hebben bijgedragen, op welke manier dan ook!  


